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ZAPISNIK 

sa 04. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati od 23. rujna 2021. godine početkom u 

09,00 sati prostorijama Općine Murter-Kornati 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Krešimir Mudronja, Ante Turčinov, Sandra Bašić, Dorjana Juraga, 

Marko Ježina, Ivana Šimat, Jure Mudronja, Maja Barešić 

 

Odsutni: Daniel Ježina (opravdano odsutan) 

 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik Općine Murter-Kornati, Melanija Turčinov Rameša-pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati, Mirjana Jakovljević – pomoćnica pročelnice, 

Josipa Skračić-djelatnica OMK  

 

Zapisničar: Vesna Juran 

 

Utvrđivanje kvoruma: predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od 

devet vijećnika nazočno osam vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA: 

Sandra Bašić: možete li reći nešto o kanalizaciji, vjerujem da to naše stanovništvo zanima 

Toni Turčinov: hvala na pitanju. Sklopili smo anex ugovora koji je potreban da bi se nastavili radovi. 
Vodovod i odvodnja Šibenik će raspisati natječaje nadzora a poslije toga ide natječaj za voditelja 
projekta a nakon toga ide sustav mreže koji se u uredu za prostorno mora odraditi ali samo jedan dio. 
Ministar i gospodin Šiljeg su dali jasne naputke da to mora ići i to će uz pomoć dijela šibenskog HDZ-a 
biti pogurano. Što se tiče kanalizacije ona svakako kreće. Svi mi znamo da imamo problem sa septičkim 
jamama. Upravo sam pročitao mail stanovnika iz Kantimirove ulice, a svi mi znamo da je taj dio 
najosjetljiviji te imamo problem Luke i Hramine. Zato će taj dio biti pušten prvi, a zatim pročistač. I 
meni samome je teško povjerovati jer se o tome jako dugo priča ali ja sam sada siguran da će to ići. Taj 
dio sustava je bio građen i projektiran 2009. godine tako da se tu biti razlika između troškova. Svjesni 
smo da su cijene građevinskih radovi narasle, morat će se dio nadoknaditi. 



Ante Turčinov: ja bi se samo nadovezao jer sam bio aktivni sudionik pa me zanima, da li je to nastavak 
onog projekta ili se išlo u izmjene i dopune nekog novog projekta i ako je to novi projekt da li smo u 
potrebi zatražiti nove dozvole i kada se planira sa početak radova? 

Toni Turčinov: postoji 21 dozvola i sve dozvole su bile aktivirane, a ako se dozvola ne aktivira tj. ako se 
ne krene u radove ta dozvola pada u zaborav, a sa većinom tih dozvola se to i dogodilo. Nakon prelaska 
projekta iz Zelenog otoka u Vodovod i odvodnju Šibenik samim mijenjanjem poslodavca mi smo tada 
aktivirali sve dozvole i niti jedna nije propala i sve dozvole su u redu jer u protivnom ne bi mogli raspisati 
natječaj na mrežu. Da, radi se o istom projektu, međutim projektirane su neke stvari jer se tražilo da 
se pre projektira jedan dio mreže, a bio je javni natječaj što se gosp. Malenica i ja nismo slagali  da to 
radi netko drugi ako je „Proning“ d.o.o.,  dobio toliko novaca koliko je dobio za projektiranje onda se 
trebalo znati da bi „Proning“ d.o.o. to trebao projektirati. Ja govorim da će ići na jesen i ubrzo će se 
donijeti novi dinamički plan radova kanalizacije i biti ćete upoznati sa time. Ti Ante jako dobro znaš da 
smo mi samo partneri u projektu, ipak je Vodovod i odvodnja Šibenik nositelj projekta a mi možemo 
jedino gurati tamo gdje se mora.  

Ante Turčinov: da li je Općina riješila sve imovinsko-pravne odnose vezano za trasu gdje prolazi bilo 
sekundarna ili glavna mreža i pročišćivač  

Toni Turčinov: što se tiče sekundarne mreže mi privatne čestice ne možemo rješavati. Vi ste ti koji čete 
se morati spajati  i svaki Murterin mora riješiti svoj priključak, a što se tiče primarne mreže da riješen 
je pročistač, napravljena je trafostanica, jer ne može se ići u natječaj ako niste svu dokumentaciju 
skupili i napravili.  

Marko Ježina: vezano za Kantimirovu i Mainovu ulicu, ljudi su potpisali peticiju za sanaciju te ulice. Dugi 
niz godina je tamo problem, ljudi otežano rade i nadamo se da će radovi od kanalizacije početi što 
ranije i naravno da bi se time riješio problem samih tih ulica jer svi smo svjesni da je kanalizacija jedan 
temelj za razvoj Murtera. Ovo ljeto su fekalije plivale po ulici, i mislim da se to više ne bi smjelo događati 
te da bi se trebalo sanirati tu ulicu jer su ljudi ovo ljeto jeli hranu i toćali noge u vodi. Drugi razlog je što 
je ta ulica profitabilna, jer ljudi dugi niz godina plaćaju javnu površinu te smatram ako nešto donosi 
novac trebalo bi i uložiti. Smatram da bi trebalo za sljedeću godinu to nekako riješiti.  

Toni Turčinov: ja se slažem sa vama u potpunosti i to će se sanirati. Ja sam pričao sa direktorom 
komunalnog. Većinom je to voda iz ugostiteljskih objekata koji se tamo nalaze. Mi nismo bili u 
mogućnosti u sedmom mjesecu otvoriti građevinske radove jer ne znamo što nas čeka ispod. Ali 
svakako će se ići u sanaciju da se sljedeće ljeto to ne bi ponovilo.   

Mirjana Jakovljević: mi smo ovo ljeto obavijestili sve zakupoprimce i stanare da očiste svoje jame te 
smo obavijestili Vodovod da se utvrdi da li je došlo do puknuća vodovodne cijevi i također obavijestilo 
se komunalno poduzeće te su oni očistili šahtove i odvodne cijevi. Međutim specifična je situacija kod 
izbijanja fekalija na javne površine osobito zato što se zna odakle one dolaze i mi kao općina jedimo 
možemo rješenjem zatražiti da svaki vlasnik zgrada dostavi certifikat o vodo nepropusnosti cijevi a 
budimo iskreni da je to nemoguće . 

Dorjana Juraga: vrtić u kojoj je fazi?  

Toni Turčinov: isto tako smo morali mijenjati dinamiku zbog problema sa firmom koja je dobila javni 
natječaj i koronom i ostalim stvarima koje nam ne idu na ruku a prije 20 dana su počeli raditi oborinsku 
odvodnju i fekalni spoj za separatore i pročistače koje moraju stavit unutra da bi se mogla staviti fasada 
i prozori moraju biti okolo rupe zatvorene da bi se došlo sa strojevima koje moraju. Ipak je najbitnije 
završiti objekt, vremenski ne ali trenutno je situacija takva da su cijene skočile gore da se ljudima ne 
isplati raditi pogotovo ako priskoče dinamički plan. Najlakše je raskinuti ugovor ali što onda dalje. Djecu 
smo zbrinuli najbolje što smo mogli te se nadamo da ćemo uskoro završiti objekt.     



Ante Turčinov: da li možemo znati koliko je točno kašnjenje vezano za vrtić  

Toni Turčinov: 1.4. je vrtić trebao biti gotovo.    

 Ante Turčinov: i kako se to definira u ugovoru kroz penale? 

Toni Turčinov: ne mogu reći točno ali mislim da se radi o promilima koji se naplaćuju puta dan kašnjenja 
koje će se aktivirati na kraju kada se završi ugovor i kada se završi objekt ili ako se raskine ugovor.  

Melanija T. Rameša: ali raskid ugovora je opcija koja je zadnja i koju nastojimo izbjeći jer odugovlači 
cijeli postupak 

Toni Turčinov: najveći problem je povećanje cijena 

Mirjana Jakovljević: mi nismo razmišljali o penalima jer nam je izvođač podnio zahtjev za produženje 
prije isteka roka. Oni su obrazložili zbog čeka traže produženje i mi smo dobili suglasnost ovlaštenog 
nadzora te smo sklopili dodatak te vjerujemo u nastavak tog projekta  

Krešimir Mudronja: moje pitanje se tiče crkve Gospe od Gradine. Radovi su stali zna li se zašto i koje su 
perspektive? 

Toni Turčinov: ja moramo dio skinuti sa sebe jer ta crkva  je i vlasništvo općine Tisno ali radove vodi 
don Miro, a mi smo samo tijelo koje pomaže. S time da moram reći da općina Tisno nije dala novce 
koliko i mi. Mi smo dali 300.000 kuna, a općina Tisno nije dala ništa. Smatram da nije korektno da 
Murter sve plaća.  

Jure Mudronja: bio im je izgovor da je crkva na području općine Murter-Kornati 

Toni Turčinov: kako se zadesio potres na području Banije ministarstva više ne daju crkvama. Mi ćemo 
prijaviti za vanjsko uređenje crkve na LAG. Morati ćemo se još malo strpiti a i volio bi da isto sudjeluju 
i općina Murter i Tisno.  

Krešimiri Mudronja:  da li se razmišljalo o formiranju neke nadstrešnice, jer tamo zna biti jako vruće.  

Toni Turčinov: mi smo planirali nadstrešnicu kao i sama ispraćajna dvorana, ali do drugog ljeta će biti 
formirana nadstrešnica  

Ante Turčinov: da li imate ugovor o partnerstvu gdje su definirani točni udjeli između svih partnera? 

Toni Turčinov: to se radi na riječ, kada se nađemo onda se dogovorimo koliko će tko isplatiti. Dogovor 
je bio da će biti 50-50  

Mirjana Jakovljević: imamo sporazum o sufinanciranju sa župom sv. Frane kojima smo prenijeli naša 
proračunska sredstva, a za uzvrat Šibenska biskupija koja daje suglasnost župi Sv. Frane na sve ugovore 
oni će nama prenijeti u vlasništvo preostali dio zemljišta vezano za groblje.  

Ivana Šimat: kada je vršena posljednja izmjera svih objekata u Murteru, jer koliko sam shvatila 
komunalna naknada nam je poprilično niska, a također to vuče i porez na vikendice.  

Toni Turčinov: mi smo radili izmjeru prije godinu i nešto dana i uvijek se nadopunjuje te imamo program 
koji se bavi sa time.  Poslije ljeta će komunalni i prometni redar te gospođa Daniela ići od kuće do kuća.  

Melanija T. Rameša: naši podaci se svakodnevno ažuriraju. Za dio za koji ne postoji dokumentacija izaći 
će se na teren. 



Toni Turčinov: porez na vikendice je radila Porezna uprava ali vidimo da to ne ide. To ćemo prebaciti 
na Općinu i tu ćemo povećati prihode.  

Krešmir Mudronja: vezano za kuću u Petrinji, općina je za sada skupila cca 170.000 kuna, a  koliko je 
točno potrebno sredstava 

Toni Turčinov: mi smo troškovnike objavili javno. Ja sada točno ne znam. Mislim da se radi o 500 
eura/m2 govorim u grubo. Međutim uz neke donacije poput Skelin mont i gosp. Jure Skračić koji je 
donirao svoje radove, vrata i pločice koje je donirao restoran Žakanj. Svrha je da svi pomognemo.  

Krešimir Mudronja: koliko živog novca fali 

Toni Turčinov: mi smo trenutno na oko 250.000 kuna da će faliti. Jedan dio će se riješiti proračunski  

DNEVNI RED:  
 

1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 
2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju polugodišnjeg Izvješća o izvršenju Proračuna Općine Murter-

Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2021. godine, 
3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za razdoblje 

od 1. 1. – 30. 6. 2021. godine, 
4. Prijedlog  Izmjena i dopuna (II) Proračuna Općine Murter-Kornati za 2021. godinu, 
5. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2021. 

godinu s projekcijama za 2022. i 2023. godinu, 
6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2021. godinu,  
7. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2021. godinu, 
8. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati 

za 2021. godinu, 
9. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2021. godini. 

 
Nadopuna dnevnog reda: 

10. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja za projekt Vanjsko uređenje 

dječjeg vrtića i jaslica Murter 

11. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja za projekt Kulturni centar 

Murter.  

 

 Dnevni red sa nadopunom prihvaćen je jednoglasno 
 

 

 

 

 



1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 Zapisnik sa 3. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
 

2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju polugodišnjeg Izvješća o izvršenju Proračuna Općine Murter-

Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2021. godine 

Predlagatelj akta bio je načelnik 

Izvjestitelj akta bio je načelnik i Josipa Skračić (računovodstvo) 

Sudionici rasprave: Ante Turčinov, Ivana Šimat, Krešimir Mudronja 

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju polugodišnjeg Izvješća o izvršenju Proračuna Općine Murter-
Kornati za razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2021. godine nije prihvaćen sa 4 glasa ZA i 4 SUZDRŽANA 
 

3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za razdoblje 

od 1. 1. – 30. 6. 2021. godine 

Predlagatelj akta bio je načelnik 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Melanija T. Rameša 

Sukladno Zakonu o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi općinski načelnik podnosi 
predstavničkom tijelu izvješće o svom radu dva puta godišnje. Sada je na dnevnom redu izvješće o radu 
za prvih šest mjeseci. 

Sudionici rasprave:  Ivana Šimat, Sandra Bašić 

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za 
razdoblje od 1. 1. – 30. 6. 2021. godine nije prihvaćen sa 4 glasa ZA i 4 SUZDRŽANA 
 

  4. Prijedlog  Izmjena i dopuna (II) Proračuna Općine Murter-Kornati za 2021. godinu 

Predlagatelj akta bio je načelnik 

Izvjestitelj akta bila je Josipa Skračić (računovodstvo) 

Sudionik rasprave: Ante Turčinov 

 Prijedlog  Izmjena i dopuna (II) Proračuna Općine Murter-Kornati za 2021. godinu prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 
 

5. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2021. godinu 

s projekcijama za 2022. i 2023. godinu 

Predlagatelj akta bio je načelnik 

Izvjestitelj akta bio načelnik 

Sudionik rasprave: Ante Turčinov 

 



 Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2021. 
godinu s projekcijama za 2022. i 2023. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati 

za 2021. godinu 

Predlagatelj akta bio je načelnik 

Sudionici rasprave: / 

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2021. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO  
 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2021. godinu 

Predlagatelj akta bio je načelnik 

Sudionici rasprave: / 

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2021. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

8. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 

2021. godinu 

Predlagatelj akta bio je načelnik 

Sudionici rasprave: / 

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati 
za 2021. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

9. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2021. godini 

Predlagatelj akta: odbor za dodjelu javnih priznanja  

Izvjestitelj akta bili su pročelnica Melanija T. Rameša. Jure Mudronja-član Odbora za dodjelu javnih 

priznanja 

Odbor za dodjelu javnih priznanja sastao se danas te je razmotrio zaprimljene prijedloge, o čemu su 

sastavili zapisnik sa svojim prijedlozima. 

Sudionici rasprave: Ante Turčinov, Krešimir Mudronja 

 Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2021. godini prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 
 

10 . Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja za projekt Vanjsko uređenje 

dječjeg vrtića i jaslica Murter 

Predlagatelj akta bio je načelnik 

Izvjestitelj akta bio je Luka Ježina 



Sudionici rasprave: / 

 Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja za projekt Vanjsko uređenje 

dječjeg vrtića i jaslica Murter prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

11. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja za projekt Kulturni centar Murter 

Predlagatelj akta bio je načelnik 

Sudionici rasprave: / 

 Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja za projekt Kulturni centar Murter 

prihvaćen je JEDNOGLASNO  

 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 10,35 sati. 

 

 

 

Zapisničar:         Predsjednik: 

Vesna Juran         Krešimir Mudronja 

 


